
Zápisnica 

zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko opakovane 

zvolaného a konaného   dňa  30.06.2015 

 

 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 
 
1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva   

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

5. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 34/2015 -  č. 40/2015 zo dňa 15.04.2015 

6. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Ovčiarsko na 2. polrok 2015 

7. Zmena názvu občianskeho združenia verejno-súkromného partnerstva „Miestna akčná  

    skupina pre   rozvoj mikroregiónov Javorníky-Hričov“ (MAS Javorníky-Hričov) 

8. Návrh  na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6/2015 

9. Rôzne 

10. Interpelácia poslancov 

11. Diskusia   

12. Záver 
 
1.  Otvorenie zasadnutia 
Rokovanie 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko („ďalej len OZ“) 

zvolaného opakovane v súlade s § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  

otvorila p. Darina Ninisová, starostka obce. Privítala poslancov, hlavnú kontrolórku obce 

a zvlášť privítala  občanov obce, ktorí sa zasadnutia zúčastnili vo veľkom počte. Starostka 

obce konštatovala, že zasadnutie OZ je uznášania schopné, počet prítomných poslancov je 7. 

Rokovanie zasadnutia OZ viedla starostka obce, zároveň oznámila, že rokovanie zasadnutia 

OZ  bude nahrávané na diktafón. Starostka obce upozornila občanov, že ak prišli kvôli 

odpovediam na materiál kolujúci v obci, na otázky starostka nebude odpovedať. Dnes je 

zvolané riadne zasadnutie OZ. 
 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starostka obce p. Darina Ninisová určila za zapisovateľku Máriu Isteníkovú a za 

overovateľov zápisnice Moniku Habaňovú   a Juraja Čillíka. 

OZ zobralo na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 
 

3. Voľba návrhovej komisie 
Starostka obce p. Darina Ninisová navrhla do návrhovej komisie  Ľuboša Hofericu, Mgr. 

Adrianu Hirjakovú a Ing. Ľuboša Tótha.  

OZ zvolilo návrhovú komisiu v navrhovanom zložení. 
 

4. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
Starostka obce predložila návrh programu zasadnutia, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli 

a tiež na webovej stránke obce v súlade s § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 



zriadení v znení neskorších predpisov. Vyzvala poslancov OZ na zmenu alebo doplnenie 

návrhu programu zasadnutia. Poslanec OZ Bc. Jozef Hasko navrhol doplniť do programu OZ 

dva samostatné body. Bod č. 9 Úprava VZN č. 4/2014 Zásady hospodárenia s majetkom obce 

Ovčiarsko, Bod č. 10 Schválenie termínu začatia výstavby Viacúčelového objektu OFK. Ďalej 

navrhla p. starostka obce ďalší samostatný bod do programu, Bod č. 11 Prerokovanie Zásad 

odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Ovčiarsku.  Následne dala starostka obce 

hlasovať o doplňujúcich návrhoch programu zasadnutia OZ a následne  ako celku.  

OZ schválilo  program zasadnutia OZ s  doplňujúcimi návrhmi a ostatné body programu OZ 

postupne prečíslovať  a následne ako celku.  
 

5. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 41/2015 - 51/2015 zo dňa 22.05.2015 
Pani Darina Ninisová, starostka obce vykonala kontrolu uznesení  č. 41/2015 – č. 51/2015 

prijatých na zasadnutí OZ dňa 22.05.2015, konštatovala, že prijaté uznesenia sú splnené. 

 

6. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Ovčiarsko na 2. polrok  

    2015  
Hlavná kontrolórka predložila  na schválenie Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra Obce Ovčiarsko na 2. polrok 2015, ktorý bol vyvesený 15 dní na www. stránke 

a na úradnej tabuli obce Ovčiarsko bez pripomienok.  

OZ schválilo  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2015 a poverilo 

Hlavnú kontrolórku obce v súlade s § 12 ods. 2 zákona č. 502/2001 Z.z. o finančnej kontrole  

a vnútornom audite vykonať kontroly v súlade so schváleným Plánom kontrolnej činnosti. 

 

7.  Zmena názvu Občianskeho združenia verejno-súkromného partnerstva  „Miestna  

     akčná  skupina pre rozvoj mikroregiónov Javorníky – Hričov“ (MAS Javorníky- 

     Hričov) 

Starostka obce informovala zasadnutie OZ o zmene názvu občianskeho združenia verejno-

súkromného partnerstva z pôvodného názvu „Miestna akčná skupina pre rozvoj 

mikroregiónov Javorníky – Hričov“ na nový názov „Miestna akčná skupina Zem Palatína 

Thurzu“ a vyzvala Ing. Elenu Šutekovú, manažérku MAS o podrobnejšiu informáciu. Ing. 

Elena Šuteková informovala prítomných o tom, že stanovy zostali pôvodné, zmenil sa len 

názov  podľa historických daností, v MAS je združených 28 obcí  teritoriálne   susediacich, 

cieľom MAS je získať zdroje na rozvoj obcí. Bc. Jozef Hasko nevidí prínos z účasti v MAS, 

je za vystúpenie, informoval sa kde je záruka, že obci bude poskytnutá dotácia. Ing. Elena 

Šuteková odpovedala, že je to na dohode starostov združených v MAS,  v súčasnosti prebieha 

schvaľovací proces, kde sú potrebné aj výpisy uznesení o schválení  účasti obcí v MAS (obec 

Ovčiarsko je členom od 01.02.2013). Starostka obce dala hlasovať o uznesení k tomuto bodu 

programu. 

Obecné zastupiteľstvo Obce Ovčiarsko  potvrdilo uznesenie č. 7 zo dňa 01.02.2013, schválilo 

účasť, zobralo na vedomie zmenu názvu a poverilo starostku obce zastupovať obec v MAS. 

 

Ing. Ľuboš Tóth, poslanec OZ požiadal starostku obce o krátke prerušenie zasadnutia  

z dôvodu, že na schôdzu prišiel väčší počet občanov, aby rokovanie OZ pokračovalo 

v sále KD.  

 

 

 



8.  Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6/2015  

Starostka obce informovala prítomných o  zmene rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5/2015 

zo dňa 01.05.2015  

Rozpočtovým opatrením č. 5 boli rozpočtové príjmy  navrhnuté upraviť na 163 407 € 

a rozpočtové výdavky boli navrhnuté upraviť na 162 533 €. Predpokladaný prebytok rozpočtu 

zostáva vo výške 874 €.  

OZ zobralo na vedomie rozpočtové opatrenie č. 5/2015 zo dňa 01.05.2015. 

 

Starostka obce ďalej informovala prítomných, že poslancom OZ bolo doručené Čerpanie 

finančného rozpočtu 2015 príjmy a výdavky ku dňu 31.05.2015 a informovala  o zmene 

rozpočtovým opatrením č. 6/2015 zo dňa 30.6.2015. Vyzvala poslancov k diskusii 

k predloženým materiálom. Prítomní poslanci  OZ diskutovali k návrhu: Monika Habaňová 

súhlasí s nákupom väčšej chladničky do kuchynky Kultúrneho domu z prebytku rozpočtu.  

Bc. Jozef Hasko diskutoval k výdavkom časť „C“ 320,- € -. Starostka obce informovala, že  

zvýšenie finančných prostriedkov, položka ekonomickej klasifikácie 637 015 – Poistné, 

zvýšenie z dôvodu prehodnocovania zmlúv – v roku 2014 sa zmluvy neuhradili z dôvodu 

výpovede, preto je navrhnuté  navýšenie  v roku 2015. Bc. Jozef Hasko sa informoval kto 

zrušil poistnú zmluvu a prečo, čo bolo predmetom zmluvy. Starostka odpovedala, že sa zrušili 

dve zmluvy, zmluvy sa prehodnotili a uzatvorila sa nová zmluva s poisťovňou GENERALI, 

starostka pripraví materiál k poistnej zmluve na nasledujúce zasadnutie OZ. Bc. Jozef Hasko 

diskutoval  k oprave auta, je potrebné predložiť cenové ponuky na opravu auta. Starostka 

odpovedala, že auto bolo privezené do obce, že je nepojazdné, stojí  u nej na dvore a bolo 

nutné čakať na  technický preukaz, ktorý bol  doručený dňa  24.06.2015. Predložila cenové 

ponuky na opravu auta, aby auto bolo pojazdné.  Ing. Ľuboš Tóth navrhuje prieskum trhu na 

nákup chladničky do kuchynky KD. Starostka informovala, že  cena vitrínovej chladničky sa 

pohybuje od 800,- do 1200,- €. Bc. Jozef Hasko  a Ing. Ľuboš Tóth navrhli predložiť cenové 

ponuky  na nasledujúcom zasadnutí OZ. Starostka obce požiadala Ing. Ľuboša Tótha 

o predloženie cenových ponúk na nasledujúce zasadnutie. Bývalí poslanci OZ darovali obci 

400,- € na nákup chladničky do kuchynky KD a zvyšok bude potrebné schváliť OZ. 

 Ďalej Ing. Ľuboš Tóth   postupne navrhol úpravu rozpočtu na rok 2015 na základe 

predloženého čerpania rozpočtu za obdobie od 01.01.2015 do 31.05.2015. Vysvetlil, prečo 

pristúpil k takémuto návrhu úpravy rozpočtu. Vzhľadom na skutočnosť, že nedostal 

podrobnejšie odpovede od starostky na konkrétne otázky, navrhol trochu pritiahnuť a mať  

kontrolu nad čerpaním financií. Požiadal starostku obce, aby myslela na budúcnosť, 

rozmýšľala nad tým, čo chce obstarať, predložila návrhy  OZ  a poslanci nebudú mať problém 

jej návrhy schváliť. Starostka obce  vo svojom vystúpení odpovedala,  že jej hospodárenie 

bolo vidieť aj v záverečnom účte obce, tvrdila že nikdy nehospodárila nešetrne, prehodnotila 

zmluvy, platové dekréty a odmeny zamestnancov.  Ďalej vysvetlila prítomným, že prístup 

ktorý poslanci OZ a Ing. Ľuboš Tóth  zvolili, či formou mailov, telefónov a osobných návštev 

na Obecnom úrade nevedie k ničomu dobrému, starostka potrebuje  správny postup, aby 

neporušila zákony a nariadenia, apelovala na poslancov, že ak ju požiadajú na OZ ako 

kolektívny orgán nemá problém ich zvolať a ich informovať, nemá čo skrývať, nemá čo tajiť.  

 

OZ   schválilo zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6/2015 zo dňa 30.06.2015 

upraveného poslaneckým   návrhom o pozmeňujúce a doplňujúce návrhy  a  zmenu rozpočtu 

rozpočtovým opatrením č. 6/2015 zo dňa 30.06.2015  ako celku upraveného  poslaneckým   

návrhom o pozmeňujúce a doplňujúce návrhy: 

 



- zníženie finančných prostriedkov na 200,- €  v položke 634 002 – Servis, údržba, opravy     

   a výdavky s tým spojené,  FK 0111      

-  presun finančných prostriedkov 100,- € z položky 637 004  funkčná klasifikácia 0111,  do      

   položky 637 004 , funkčná klasifikácia 0810 (týka sa vytýčenia stavby „viacúčelový objekt  

   OFK“), zmena funkčnej klasifikácie,  

- zvýšenie finančných prostriedkov na  2 000,- € v položke 633 006 Všeobecný materiál na  

   odkanalizovanie pozemkov, FK 0451 (z prebytku rozpočtu),  

- zníženie finančných prostriedkov na 0 v položke 633 001 Interiérové vybavenie, FK 0111 

- zníženie finančných prostriedkov na 300,- € v položke 633 016 Reprezentačné, FK 0111 

- zníženie finančných prostriedkov na  500,- € v položke 635 002 OÚ Štandardná údržba  

  výpočtovej techniky,  FK 0111 

- zníženie finančných prostriedkov na 0 v položke 635 004 OÚ Údržba prevádzkových  

  strojov,   prístrojov, FK 0111 

- zníženie finančných prostriedkov na 0 v položke 635 006 OÚ Údržba budov, objektov alebo  

  ich    častí, FK 0111 

- zníženie finančných prostriedkov na 500,- € v položke 637 001 Školenia, kurzy, semináre,  

  porady,   konferencie, FK 0111 

- zníženie finančných prostriedkov na 200,-€ v položke 637 003 Propagácia, reklama a  

   inzercia,    FK 0111 

- zníženie finančných prostriedkov na 500,- € v položke 637 004 OÚ Všeobecné služby, FK  

  0111 

- zníženie finančných prostriedkov na 0 v položke 633 006 MK Všeobecný materiál, FK 0451 

 - zníženie finančných prostriedkov na 1200,- € v položke 635 006 MK Štandardná údržba,  

   FK    0451 

- zníženie finančných prostriedkov na 655,- €  v položke 637 004 ŽP Všeobecné služby,  FK 0560 

- zníženie finančných prostriedkov na 260,- €  v položke 637 004 VO Všeobecné služby, FK 0640 

- zníženie finančných prostriedkov na 1260,- €  v položke 637 002 Kultúrne podujatia, FK 0820 

  

 

 

 

9.  Úprava VZN č. 4/2014  Zásady hospodárenia s majetkom obce Ovčiarsko 

Starostka obce navrhla bod presunúť na nasledujúce zasadnutie OZ. Ing. Ľuboš Tóth 

upozornil starostku, že z hľadiska neinformovanosti  pristúpi OZ  k zníženiu obstarávacej 

ceny hnuteľných vecí a preto pripraví návrh  úpravy doterajšieho VZN,  ktoré bude vyvesené 

na úradnej tabuli. 

Obecné zastupiteľstvo Obce Ovčiarsko odkladá úpravu Zásad hospodárenia s majetkom obce 

Ovčiarsko na nasledujúce zasadnutie OZ z dôvodu, že predmetné VZN nebolo obcou 

vyvesené na úradnej tabuli v zákonom stanovenej lehote. 

 

 

 

 

 

 



10.  Schválenie termínu začatia výstavby Viacúčelového objektu OFK.  

Starostka obce informovala prítomných o situácii okolo výstavby Viacúčelového objektu 

OFK. Minulý rok bol vypracovaný projekt na výzvu na získanie dotácie, výzva bola 

neúspešná. Ďalej starostka obce informovala, že aj tento rok bude vyhlásená výzva na   

poskytnutie nenávratného finančného prostriedku v zmysle programu rozvoja vidieka 2014 -

2020, hlavne pre obce  do 1 000 obyvateľov. V prípade, že bude projekt úspešný, výška 

dotácie je v plnej výške bez spoluúčasti obce. Ako už informovala poslancov OZ v prípade, že 

sa  s výstavbou Viacúčelového objektu začne, pri úspešnosti projektu už obec nedostane 

žiadnu dotáciu. Ďalej informovala o tom, že na minulom zasadnutí  22.05.2015 schválilo OZ  

použitie prostriedkov z rezervného fondu na kapitálové výdavky v roku 2015 na výstavbu 

Viacúčelového objektu OFK vo výške 30 000,- €, no do dnešného dňa sa s výstavbou 

nezačalo.  

Bc. Jozef Hasko, poslanec OZ navrhol tento bod programu preto, že obec už nemôže čakať  

ďalej na výzvy, musí začať s výstavbou, je to nielen jeho názor ale aj  ostatných poslancov,  

s tými priestormi, ktoré sú na ihrisku,   nie je tam voda tečúca, ani pitná,  ani WC, je to hanba 

v celom okrese.  Áno minulý rok bol podaný projekt na výzvu, ale obec neuspela. Dokedy 

budeme čakať, že uspejeme vo výzve. 

Ing. Mária Hofericová, občan obce Ovčiarsko – informovala sa,  aký je rozpočet výstavby 

predmetného objektu. Starostka odpovedala, že 180 000,- €. Pýtala sa poslancov OZ, čo chcú 

postaviť za 30 000,- €.  

Ervín Schmieger – odpovedal  Ing. Márii Hofericovej, že sa to bude  riešiť zápočtom  zo 

závažky  rokliny Kjahnina. On so svojím kamarátom pripravil  roklinu na zavážanie. 

Prostriedky zo závažky budú poukázané a použité na oživenie obce, či už na vyčistenie roklín, 

zveľadenie ihriska. Informoval, že keď  začneme výstavbu objektu  svojpomocne  za 30 000,-, 

objekt dostaneme pod strechu. Ing. Mária Hofericová sa spýtala aký materiál chcú kupovať, či 

podradný, veď uvedená suma nie je postačujúca.  Starostka obce - upresnila vyjadrenia Ervína 

Schmiegera, že zo závažky sa nedajú získať také veľké financie, v tej sume sú nám 

nápomocní zástupcovia Združenia Ovčiarsko pri budovaní miestnej komunikácie Na 

Priedevsie. Ďalej informovala prítomných, že okrem výstavby objektu OFK, sú aj iné objekty 

obce, kde sú potrebné financie – územný plán obce, MŠ, DCO, KD. Čerpanie rezervného  

fondu bolo  už schválené v sume 35576,- € (objekt OFK – 30 000,-, obstaranie územného 

plánu 5 000,- €, reštaurovanie nástenných malieb obrazov v kaplnke 576,- ). Sú potrebné 

financie aj v iných objektoch ako MŠ – problém so strechou, nádvorie, vonkajšie steny 

budovy, takisto DCO – strecha zateká, vlhnutie v pivnici, opadáva omietka pod schodiskom,  

KD, vonkajšie múry (fasáda),  zateplenie budovy.  Ing. Mária Hofericová navrhovala, že by 

obec mala počkať na výzvu, výsledok ktorej by mal byť v januári 2016, treba ešte počkať. 

Ľuboš Hoferica, poslanec OZ – diskutoval ku výzve , ktorá zatiaľ nie je zverejnená, je 

predpoklad že bude zverejnená v auguste, peniaze môžu prísť až v  januári alebo vo februári.  

Ing. Daniela Hofericová – súhlasí s výstavbou objektu OFK, ale doteraz nezaznela informácia 

o tom, odkiaľ obec získa ostatné financie na pokračovanie výstavby objektu OFK. Ervín 

Schmieger – vysvetľoval, že chýba komunikácia so starostkou, firmy sú nám nápomocné a sú 

tu poslanci aj občania, ktorí budú nápomocní pri výstavbe. Jemu, ako poslancovi veľmi záleží 

na tom, že aby sa  objekt OFK začal stavať a aby sa postavil.  Ďalej sa pýtal starostky obce, 

z čoho zaplatí výstavbu miestnej komunikácie Na Priedevsie, kde je predpokladaný rozpočet 



na výstavbu, podľa informácie starostky vo výške 85000,- €.  Ing. Mária Hofericová – 

informovala sa v akom štádiu je jednanie s riaditeľom Združenia Ovčiarsko o zavážaní cesty. 

Starostka obce informovala, že roklina naväzuje na cestu, konaniu predchádzal výrub stromov 

a kríkov  na ceste a výrub stromov a kríkov v rokline, ktorý vykonal aktívny  poslanec Ervín 

Schmieger, no do dnešného dňa neodovzdal  zisk z výrubu na obecný úrad.  Na obecnú cestu 

už bolo vydané Oznámenie k ohláseniu stavebných úpravách a čaká sa ešte na roklinu. 

Predpokladaný príjem za 1 m3 je 0,50 €.  Firma Strabag je obci nápomocná  mechanizmami, 

informovala prítomných že firma poskytla pracovníkov a mechanizmy na vyčistenie 

Ovčiarskeho potoka na ul. Dohnányho. Ing. Mária Hofericová sa informovala o výstavbe 

miestnej komunikácie Na Priedevsie, čo bráni v postupe výstavby. Starostke obce záleží na  

tom, aby rekonštrukcia cesty bola vykonaná, projekt zatiaľ nie je pripravený,  čo sa týka 

rekonštrukcie cesty, má to už prejednané s riaditeľom Združenia Ovčiarsko, že nám môžu 

pomôcť s materiálom, financie na účet ťažko dostaneme. Ďalej hovorila, že v minulosti boli 

poplatené rôzne poplatky ohľadom vytyčovania predmetnej cesty a dokonca občania prejavili 

záujem o finančnú spoluúčasť na výstavbe.   Poslanec Ervín Schmieger reagoval na starostku 

obce, povedal, že ak sa dohodnú, že pôjdu  do opráv Materskej školy alebo do opráv DCO, 

navrhol, aby teda počkali s objektom OFK a  začali s opravami  v MŠ. Ing. Mária Hofericová 

ho podporila a navrhla, aby obec požiadala o všetky projekty, ktoré sa nám núkajú. Starostka 

obce hovorila, že teraz je práve rok práce pre obce do 1000 obyvateľov. Starostka obce 

vysvetlila, z akého dôvodu nastal bojkot zo strany poslancov. V období február -  marec   bola 

tlačená poslancom Ervínom Schmiegerom, aby pristúpila k výmene zástupcu starostky a začal 

postupne zasahovať do jej kompetencií. Aktívne tlačil na ňu, aby  niečo robila so zástupcom, 

že je nečinný a vyústilo to tým, že poslanec a zástupca starostky  Ľuboš  Ballay sa vzdal 

poslaneckého mandátu. Ervín Schmieger informoval prítomných o tom, že výstavba 

bezpečnostného chodníka bola zrušená, preto vstúpil do jednania o tom, aby boli  chodníky 

vybudované,  našli spoločné  riešenie. 

Starostka obce  sa vyjadrila v tom zmysle, že ako štatutárovi jej záleží na tom, aby pri 

vynakladaní finančných prostriedkov nedochádzalo k zbytočnému vynakladaniu z dôvodu, že 

situácia na futbalovom ihrisku zotrváva dlhé roky, z jej pohľadu je nepochopiteľné 

nereagovať na výzvu, ktorou bude zabezpečené 100 %-né krytie.   

K tomuto bodu programu nebolo prijaté uznesenie. 

 

11.  Prerokovanie Zásad odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Ovčiarsku   

Starostka  obce   v zmysle   rokovania  OZ zo dňa 22.05.2015 predložila na prerokovanie 

Zásady odmeňovania poslancov OZ. Zásady  boli vyvesené 15 dní  na úradnej tabuli a na 

internetovej stránke obce Ovčiarsko bez pripomienok. Keďže neboli vznesené žiadne 

pripomienky z radov poslancov obce, starostka obce dala o Zásadach hlasovať. 

Obecné zastupiteľstvo Obce Ovčiarsko zobralo na vedomie Zásady odmeňovania poslancov 

Obecného zastupiteľstva v Ovčiarsku zo 14.12.2012. 

    

 12. Rôzne 

Aktuálne informácie p. Dariny Ninisovej, starostky obce: 

 Informácia o Internej smernici č. 1/2015 zo dňa 19.06.2015 o vnútornom systéme 

vybavovania podnetov    súvisiacich s oznamovaním protispoločenskej činnosti 



 Oznámenie k ohláseniu stavebných úprav  na stavbe „Povrchová úprava poľnej cesty“ na 

pozemku parc. č. 599/2, vydaného na základe projektu. Stavebné úpravy budú pozostávať 

z navážania inertného materiálu zo stavby – výstavba diaľnice D1 Hričovské Podhradie – 

Lietavská Lúčka.  Po navážke dôjde ku zhutneniu a zrovnaniu plochy mechanizmami, aby 

bola poľná komunikácia bezpečne využiteľná pre peších i pre mechanizmy 

poľnohospodárov. 

 Územný plán obce – Oznámenie o začatí obstarávania  Územného plánu Obce Ovčiarsko 

je vyvesené na úradnej tabuli a na www. stránke  na dobu 30 dní a odoslané  orgánom 

štátnej správy, samosprávy a právnickým osobám, ďalej bolo odoslané Oznámenie 

o strategickom dokumente – Územný plán obce Ovčiarsko na Obvodný úrad životného 

prostredia v Žiline. 

 Od 01.07.2015 v platnosti nový zákon č. 125/2015 Z.z. o registri adries  a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov. 

 Stanovy Občianskeho združenia Ovčiarsko sú zaregistrované. Je nutné pokračovať ďalej, 

požiadať o IČO. Ing. Ľuboš Tóth informoval, že IČO je vybavené, a môže začať 

fungovať,  podľa potreby sa prihlásia o pridelenie DIČ.  

 MAPOVÝ PORTÁL  v digitálnej podobe, ktorý je súčasťou webovej stránky a je 

k dispozícii pracovníkom obce, občanom a všetkým prihláseným,  získajú informácie 

o svojich parcelách, vyhľadávanie podľa listu vlastníctva, podľa vlastníka, podľa 

ulice/adresy, podľa č. parcely. Poplatok za zriadenie Mapového portálu je vo  výške 290,- 

€ bez DPH, poplatok za aktualizáciu vo výške 100,- € bez DPH.   

 Funkciu zástupkyne starostky obce bude vykonávať Mgr. Adriana Hirjaková, ktorej 

starostka obce odovzdala poverenie v súlade so zákonom o obecnom zriadení. 

 Komisie pri OZ – Poslanec Ľuboš Ballay sa vzdal poslaneckého mandátu, vzhľadom 

k tomu, že bol predsedom Komisie na prešetrenie sťažností – na nasledujúcom zasadnutí 

OZ navrhne nového predsedu z radov poslancov OZ, v Komisii športovej  a výstavby 

a životného prostredia bol členom, ak bude s tým súhlasiť Ľuboš Ballay môže zostať 

členom ako občan. 

 

OZ  zobralo na vedomie informácie starostky   a Internú smernicu č. 1/2015 zo dňa 

19.06.2015 o vnútornom systéme vybavovania podnetov súvisiacich s oznamovaním 

protispoločenskej činnosti 

 

13. Interpelácie poslancov 

 

Starostka obce p. Darina Ninisová vyzvala poslancov OZ, aby predložili interpelácie.  

 

Bc. Jozef Hasko,  poslanec OZ: 
- žiadal, aby bol pripravovaný materiál k jednaniu na zasadnutiach OZ vytlačený pre každého  

  poslanca,  

- informoval sa, či bol vyhlásený oznam o konaní zasadnutia OZ dnes 30.06.2015, 

- či sa budú posielať listy na úpravu neudržiavaných nepokosených pozemkov,  vo svojom  

  diskusnom príspevku  poukázal na to, že vstup do obce nebol upravený,   nepokosený  

  pozemok  aj napriek   tomu,  že  sa   konali    Majstrovstvá  Slovenskej   a Českej republiky  

  v cyklistike,  

- informoval sa o tom, že výdaj - úradná tabuľa sa nenachádzala ani v 5. a ani v 6. úprave  

  rozpočtu, 



- požiadal, aby na internetovej stránke boli zverejnené faktúry v plnom znení, rozpis fa,  

   materiálu  informoval sa  o faktúru za farby, ktoré boli objednané na akciu MDD 2015 pre  

   maľovanie na tvár, požiadal o nahliadnutie do faktúry aj s priloženými materiálmi.  

Starostka obce vysvetlila, že je určitý postup, že sú na to komisie, konkrétne  finančná, ak o to 

požiada. Bc. Jozef Hasko -  v zmysle Zákona o obecnom zriadení môže aj  poslanec, zákon je 

nadradený, nemusí byť prijaté uznesenie. Starostka trvá na tom, pokiaľ zasadá finančná 

komisia, musí byť  pozvánka, prezenčná listina a záznam z rokovania. Starostka nemá ani 

doteraz náplň komisie. Faktúry, zmluvy aj objednávky sú zverejnené, obec má HK, audítora.   

- koľko dohôd o vykonaní práce máme uzatvorených v obci, 

Starostka obce odpovedala, že sú uzatvorené 2 dohody  - na kosenie traktorovou kosačkou 

a na vykonanie upratovacích prác (kancelárie Obecného úradu, DCO, po kultúrnych akciách 

a raz do týždňa umýva schody). 

 

Starostka obce odpovedala, že obec bola upravená, oznam o konaní zasadnutia OZ bol 

vyhlásený v obecnom rozhlase, faktúry sú zverejňované v súlade so zákonom č. 546/2010 Z.z. 

o povinnom zverejňovaní zmlúv, faktúr a objednávok.  

 

Ing. Ľuboš Tóth,  poslanec OZ: 
- Vo svojom diskusnom príspevku sa pýtal, či je možné každý mesiac  zverejňovať na úradnej 

   tabuli údaje ľudí, ktorí sú zamestnancami obecného  úradu  a o  uzatvorených dohodách –     

  meno a priezvisko, druh a rozsah činnosti dohody, 

Starostka obce odpovedala, že sú to personálne veci a tie sa nezverejňujú.  

- ďalej  kritizoval, že objednávky, ktoré sú zverejnené na webovej stránke obce sú takmer  

  všetky  v nulovej hodnote,   objednávky nepôsobia  dôveryhodne,  

Starostka obce – cenu objednávky orientačne vie,  niekedy ju nevie dodávateľ povedať hneď.  

- kritizoval starostku obce, že oznam o brigáde dňa 23.05.2015 na vyčistenie Ovčiarskeho  

  potoka bol vyhlásený len jedenkrát a starostka obce nemala záujem ani sa zastaviť, či sa  

  brigáda vôbec koná. 

Mgr. Adriana Hirjaková,  poslankyňa OZ: 
- upozornila poslancov OZ, že ak majú nejaký problém s jej osobou,  pripomína im, že sa  

  stala poslankyňou na základe získaných hlasov vo voľbách do orgánov samosprávy obcí  

  v novembri 2014. 

Ervín Schmieger,  poslanec OZ: 
- predložil návrh, že nech sa teda počká  na výzvu na financovanie objektu OFK,  dajú  

  vypracovať cenové   ponuky na opravu MŠ  v rozsahu  fasáda, strecha, dlažba a DCO –  

  odizolovať, opraviť   omietky. Starostka obce – navrhuje omaľovanie vnútorných priestorov  

DCO, zabezpečí cenové ponuky,  osloví  ešte podnikateľov obce. V schodišti opadáva 

omietka,  zateká zo strechy, vonkajší priestor je v dezolátnom stave. 

Poslanec Ervín Schmieger navrhol, aby sa najprv urobili úpravy vonku, aby nám omietka vo 

vnútri neopadávala.     

- poslanci kosili okolo hlavnej cesty svojvoľne, cez obec, starostka im poskytla informáciu, že 

Správa ciest ŽSK vykoná popri ceste III. triedy údržbu zelene, vyjadrila sa  načo to kosia, veď 

občania si kosia pri svojich oploteniach a obec kosí popri miestnych komunikáciách, 

Starostka obce získala 1 uchádzača  z ÚPSVR,  na ktorého obec získala finančné prostriedky 

z Európskeho sociálneho fondu. Jeho náplňou je údržba verejného priestranstva.  

Poslanci prešli  celú dedinu, kde bolo potrebné,  pokosili. Cestári by boli kosili až tesne pred 

Majstrovstvami  v cyklistike, na hody by dedina bola zarastená. Starostka o tom nemala 

informácie.  

 

 



Starostka obce: 
- bezpečnostný chodník – pripomienky ku kanalizačnej rúre, ktorá bude vedená popri ceste 

III. triedy. Starostka chce navrhnúť, aby poslanci poverili komisiu stavebnú so zistením 

nových údajov, ktoré by slúžili ako podklad  pre verejné obstarávanie  -   dĺžku rúr,  hrúbku   

steny, priemer rúry, odbočky, kanalizačná rúra má byť oranžová, jej hrúbka 2 mm, priemer 

200 mm odbočky 17 ks a dĺžka rúry je 443 m. 

Poslanec Ervín Schmieger odpovedal, že potrebné údaje odovzdal v kancelárii Obecného 

úradu. 

 

Monika Habáňová, poslankyňa OZ: 
- Vo svojom vystúpení sa priamo opýtala starostky obce, či je pravda, že  p. Oľga Galčeková  

   jej odovzdala 1 000,- € na opravu kaplnky.  

Starostka odpovedala, že je to pravda, peniaze jej odovzdala - peniaze boli zo zbierky 

občanov a boli použité na úhradu faktúry za vykonané práce na rekonštrukcii interiéru 

kaplnky (rekonštrukcia elektroinštalácie, omietky vnútorných stien a podlahy).   

 

OZ Obce Ovčiarsko zobralo na vedomie interpelácie poslancov OZ a riešenia starostky obce. 

 

9. Diskusia 

 

Stanislav Zavadzan,  občan: 
- vo svojom diskusnom príspevku  poukázal na nečinnosť obce na odstránení pohybu líšok po  

  obci hlavne v ranných hodinách od 7.00 asi do 10.00 hodiny,  ohrozujú občanov a ich  

  majetok. Poukázal na to, že sa začína prázdninové obdobie, aby sa  predišlo k prípadným  

  problémom, treba situáciu s líškami  neodkladne riešiť. 

 Starostka obce odpovedala, že je o celej veci informovaná zo strany občanov, hlavne z ulíc   

 Na Záhumní a Hričovská cesta, líšiek na území obce sa nachádza viac. Bol odoslaný list na  

 Poľovnícke združenie Hubertus, a  s problémom sú oboznámení aj poľovníci z našej obce. 

 

Anna Ballayová,  občianka: 
- Pripojila sa  takisto k problému pohybu líšiek po našej obci, líška jej opakovane behá po  

  dvore, zobrala jej 7 sliepok. Volala Políciu, poľovníkov a takisto kričala o pomoc, keď bola  

  líške zoči voči na dvore, ale nikto jej nebol nápomocný a občania išli po ceste. Navrhovala,  

  aby poľovníci prišli na celý deň  a vysledovali líšky, aby ich mohli odstrániť mimo obce. 

 

Mária Hudecová, občianka: 
-  žiadala starostku obce, aby sa verejne vyjadrila na otázky, ktoré jej položili poslanci OZ 

   v materiáli, ktorý obdržali občania našej obce a kvôli čomu vlastne dnes  prišli na toto  

   zasadnutie a upozornila, že sa jedná o dosť závažné otázky. Obec by mala napredovať  

   a mali by sa skončiť žabo-myšie vojny. 

               Starostka obce znova zdôraznila, že na otázky  uvedené v pamflete, ktorý bol rozoslaný   

               po obci,  bude odpovedať aj ona písomne občanom. Pokiaľ chceli poslanci zvolať verejné  

              zhromaždenie, mohli ju o tom informovať, bola by sa na to pripravila. 

  

Monika Habáňová, poslankyňa OZ: 
- informovala sa, že ako sa pokročilo v odovzdávaní niektorých zariadení diskotéky s p.  

   Ľubomírom Krížom          

Starostka obce odpovedala, že naposledy bola bývalým nájomcom odobratá chladnička 

z kuchynky KD a zostávajú ešte pevne osadené skrinky a police za barovým pultom v sále 



KD a barový pult v zasadačke. Pokročilo sa, je problém – nie je zmapovaný skutkový stav 

objektov. Na základe výzvy p. Križo zaplatil jednu splátku nájmu a poplatok za el. energiu. 

 

Ervín Schmieger, poslanec OZ:  

- vysvetlil, že je zvláštny zmluvný vzťah medzi nájomcom a obcou, neriešilo sa to kvôli  

    poriadaniu obecného plesu, on ako poslanec sa snaží svojimi službami znížiť čiastku  

    ostatných zariadení nájomcu.  Vyjadril sa v tom zmysle, že si zobral dedinu za svoju. Ide  

   po dedine – keď je to potrebné ju pozametá, ak to niekomu vadí, že sa práši, on nemusí, robí  

   to   bez odplaty. Záleží mu na obci. Našiel si ku každému cestu, aj so starostkou si rozumel  

  do určitej doby, dovtedy  keď sa prejednávalo  zvýšenie platu. Poslanci neschválili starostke  

  obce   navýšenie k základnému   platu, poslanci žiadali odôvodnenie.  

- spýtal sa prítomných, či bol niekto z ich rodiny na pretekoch ako usporiadateľ, starostka tam  

  dala svojich priaznivcov, apeloval na to, že mala byť ponúknutá šanca všetkým, poukázal na  

  to, že chýba komunikácia medzi poslancami a ňou.  Starostka odpovedala, že by tam boli  

  ľudia zo Žiliny. 

 

Starostka obce:  
- zvyšovanie platu pre starostov je zákonom stanovené  raz ročne, poslanci rozhodli tak, že jej  

  nedali žiadne navýšenie. OZ môže raz ročne dať návrh na navýšenie o 70 %.  

- vyzvala občanov, aby prichádzali na zasadnutia OZ, sú verejné, na zasadnutiach by sa mali  

   zúčastňovať, aby si urobili obraz o dianí v obci, v minulosti neboli takéto problémy, teraz sa  

  spustila lavína od poslancov, 

 

Bc. Jozef Hasko, poslanec OZ: 

- vyjadril sa , že lavínu spustila p. starostka,  

 

Ervín Schmieger, poslanec OZ:  

- diskutoval k ďalšiemu bodu materiálu – za úspešné hospodárenie obce – je to hlavne zásluha  

   poslancov, ktorí z tých prostriedkov urobili pre obec dosť, nech sa vyjadrí p. starostka,  

 

Starostka obce:  
Starostka obce opätovne zdôraznila, že na otázky nebude odpovedať, ona materiál nečítala  

a nie je pripravená, odpovie  takou formou ako zvolili poslanci.  

Kritizovala poslancov, že prečo sa zaoberajú minulým obdobím, nech sa venujú činnosti 

v terajšom období.   

Ing. Ľuboš Tóth, poslanec OZ: 

- vyjadril sa, že poslanci preto zvolali občanov, lebo sú v krízovom stave, odpovede od 

starostky nedostali, preto sa spýtal prečo nie je doteraz  vybudovaná prípojka vody na ihrisko, 

 

Starostka obce:  
Starostka obce odpovedala, že je to súčasťou stavebného povolenia, preto to nie je 

zrealizovaná. Poslanec Ervín Schmieger upozornil, že stavebné povolenie má platnosť do júla 

2015, poslanci vyslovili názor, že prípojka už mohla byť rok zrealizovaná. Bc. Jozef Hasko 

podotkol, že načo nám je voda, keď sa objekt nebude stavať. Ďalej diskutovali k ceste poza 

kaplnku, v ktorej sa nachádza hlavné potrubie vodovodu, cesta je prenajatá stavebníkom 

Slnečnej stráne až do ukončenia stavby, voda nie je ešte napojená na hlavnú vetvu. Poslanec 

Schmieger znova poukázal na komunikáciu medzi poslancami a starostkou. Navrhol, aby 

našli spoločnú reč, aby sa naučili spolu vychádzať.   

 

 



Ervín Schmieger, poslanec OZ:  

- p. starostka nemá problém len s nami, nevie vôbec komunikovať s p. riaditeľkou Materskej  

  školy,  je rád, že sa to nahráva, veci, ktoré sa tu vyslovia, sa nebudú meniť,   

  

Starostka obce:  
Prečo p. Schmieger nekandidoval, keď je taký aktívny, asi mal nejakú víziu,  nikdy sa 

nezúčastňoval  na brigádach, ani na zasadnutiach OZ, ani v obci nemal trvalý pobyt. 

Odpovedal, že síce na brigády nechodil, ale  ul. Na Záhumní sám kosil a upravoval, 

zúčastňoval sa aj na zasadnutiach OZ.    

 

Ing. Mária Hofericová, občianka: 

- apelovala na poslancov, že je potrebné informovať starostku o tom, čo idete  robiť, treba sa 

dohodnúť.  

 

Poslanci OZ (Schmieger, Tóth, Hasko, Habáňová): 

- poukázali na to, že chýba nám komunikácia, bez štatutára nie je možné sa posunúť, chcú 

konať, ale nemôžu. V máji sa dohodlo, že sa zakúpi materiál na výstavbu objektu OFK, výpis 

materiálu odovzdali, starostka  sa vyjadrila, že ona objekt nebude stavať, že podá projekt na 

získanie dotácie. Kritizovali starostku, že o tých oranžových rúrach sa rozpráva už mesiac, 

znova chýba komunikácia. Občania obce už nemajú záujem o dianie v obci, každý povie  veď 

sú tam poslanci,  nech robia, konštatovali, že poslanec nie je len na robotu. 

Starostka obce  informovala, že dostala zoznam, na ktorom boli uvedené mená vlastníkov 

priľahlých pozemkov, priemer rúry, jej dĺžka a počet odbočiek.  

 

Poslanci vyzvali občanov, aby sa ich pýtali, čo ich zaujíma.     
 

Mária  Hudecová oslovila poslankyňu, či je pravda, že starostka jej povedala, že jej dá 

telefónne číslo,  nech si zavolá o sponzorský príspevok.   

 

Monika Habáňová, poslankyňa OZ: 
- opýtala sa žien, či bolo zlepšenie tento rok oproti minulému roku na Deň matiek. Ženy 

súhlasili, že bolo. Starostka sa vyjadrila, že akcie sa každým rokom vylepšujú.  Monika 

Habáňová si musela vybojovať, aby mohla oslavu urobiť kvalitne. Poslanci diskutovali 

k tomu, že na začiatku to tak nebolo, lebo bolo schválených 200,- € a starostka povedala 

Monike Habáňovej, že jej dá telefónne číslo, nech si zavolá o sponzorský príspevok. 

Nakoniec poslanci schválili príspevok vo výške 400,- € na oslavu Dňa matiek.. 

 

Starostka obce: 

- pýtala sa p. Hudecovej,  ako mala ona postavený rozpočet, bol takto oklieštený, aký plat   

  mala – základný alebo navýšenie, či jej tiež tak znižovali  rozpočet. Bc. Jozef Hasko  

  upozornil, že toto  sem nepatrí. 

 

Mária Hudecová, občianka: 

Rozpočet bol schválený na celý rok, ktorý bol v prípade potreby upravovaný, plat mala 

základný a 20 % navýšenie počas celého obdobia. Odmeny nemala, ale posledný rok 2010 jej 

navrhli poslanci odmenu vo výške 100,- za celé obdobie.   

Starostka obce chcela tým poukázať, že má len základný plat.      

 

 

 



Lukáš Adamčík, občan: 
- vyjadril sa, že to nikoho nezaujíma, že aký plat má starostka, apeloval na poslancov  

  a starostku aby sa  nehádali,  aby sa dohodli a začali spolu  pracovať,  

 

Ing. Oliver Knapp, občan: 
- vo svojom diskusnom vystúpení poukázal na to, že takáto atmosféra, aká je v obci nikomu    

  neprospieva, apeloval na poslancov a starostku, aby si našli cestu k sebe.  

 

Monika Habáňová, poslankyňa OZ: 
- vyjadrila sa, že sme tu pre to, aby sme našli spoločné riešenie, preto chceli poslanci aby  

   prišli občania, aby  poznali názory obidvoch strán, a konečne začali spoločne pracovať. 

 

Ervín Schmieger, poslanec OZ: 
- poukázal na to, že 7 ľudí sa vie dohodnúť, našli sme konečne spoločnú komunikáciu,  

   spoločný cieľ   len 1 článok vynecháva, kto je na vine poslanci – alebo starostka,  chce nájsť  

   zmier,  

   občania  sa vyjadrili, že nech hľadajú možnosti,  nech spolu robia, 

   Starosta  berie za to peniaze   a nemalé, poslanec má len  povinnosti. 

 

Ing. Ľuboš Tóth, poslanec OZ: 

- vyjadril sa, že dostal úlohu vypracovať cenové ponuky na nákup chladničky, nie je to dané  

  žiadnym  zákonom, že poslanec je povinný to urobiť,  

 
 Ervín Schmieger, poslanec OZ: 
- informoval o nákupe chladničky. Bývalí poslanci darovacou zmluvou obci poskytli 400,- €  

  na nákup chladničky ešte v decembri 2014. Starostka už mohla predložiť prospekt. 

 

Ďalej prebiehala búrlivá diskusia  poslancov (Schmieger, Čillík, Bc. Hasko) a občanov (Ing. 

Mária Hofericová a Ing. Daniela  Hofericová)  k rekonštrukcii cesty Na Priedevsie a výstavbe 

objektu OFK. 

 

Zuzana Gancárová,  občianka: 
- vo svojom diskusnom poukázala na to, že ona chodí na každý futbalový zápas a je to hrozná 

situácia, keď si chlapci nemajú ani kde  umyť ruky, použiť môžu prenosný záchod, keď 

potrebuje ísť na WC žena, nemá inú možnosť,  jedine do kríkov je to ponižujúce a zároveň aj 

hanba pre obec. Všade, kde chodia na zápasy -  do Mojša, Trnového, Dolnej Tížiny majú 

vybudované sociálne zariadenia. Ďalej  hovorila o tom, že na ihrisku boli vykonané brigády,  

navrhla  aby sa budovalo niečo aj svojpomocne. 

Starostke je to ľúto, projektová dokumentácia je vypracovaná, projektant upozorňoval na 

možnosti podania výzvy. Prečo by sa obec nepokúsila o získanie dotácie z výzvy, termín 

ktorej sa blíži. Futbalisti sa spojili s Bitarovou,   je málo hráčov. Poslanci odpovedali, že nikto 

už nechce ísť hrať za takých podmienok. Brigádami sa napríklad vykonalo odrenážovanie 

ihriska. 

 

Adrian Sládek, občan: 
- diskutoval k výstavbe objektu OFK v tom zmysle,  že keď už bola čiastka na výstavbu 

schválená, malo by sa začať s výstavbou. Vyjadril sa k rekonštrukcii  Na Priedevsie, že v obci 

sa nachádzajú aj iné ulice (k p.  Leždíkovi, k r.  Hofericovým, k p.  Schmiegerovi), ktoré je 

potrebné rekonštruovať, verí, že keby sa získala dotácia z výzvy, podarilo by sa nám objekt  

na ihrisku vybudovať, 



Starostka obce odpovedala, že pozemok pod  stavbu objektu OFK bol vytýčený, na stretnutie 

s poslancami bola prizvaná osoba s odbornou spôsobilosťou pre verejné obstarávanie, 

dohodlo sa že poslanci spíšu podľa projektu materiál, no starostke nič neodovzdali. Vyjadrila 

sa, že teraz keď sa blíži termín na podanie výzvy, chce sa pokúsiť o získanie dotácie, ak sa raz 

začne so stavbou, už dotáciu nedostaneme.  

 

Dana Zavadzanová, občianka: 

- apelovala na poslancov a starostku obce, aby našli spoločnú reč, poukázala na vzťahy medzi  

  OZ a starostkou, mali by si nájsť spôsob na vzájomnú spoluprácu,    

 

Bc. Jozef Hasko, poslanec OZ: 

-  diskutoval aký postoj má on k výzvam, v roku 2014 bola podaná výzva na objekt OFK – 

obec neuspela, 2x sa uchádzala obec vo výzvach z Environmentálneho fondu – obec taktiež 

neuspela. 

 

Starostka obce: 

- vyjadrila sa k tomu, že v minulom období ju poslanec Bc. Jozef Hasko  opakovane nútil do 

podávania výziev, že je nečinná, starostka sa vyjadrila, že poslanci by mali byť v tejto veci 

nápomocní, 

 

Bc. Jozef Hasko, poslanec OZ: 

- znova sa vyjadril, že s poslancami nikto nebude jednať, na to je starostka obce, (má to  

  z vlastnej skúsenosti), 

- upozornil starostku obce, že v tomto období sa dávajú projekty na výzvy v súvislosti 

s Materskými školami, bolo by vhodné vypracovať projekt, 

 

Záverom prebiehala búrlivá diskusia poslancov  Ervína Schmiegera,  Bc. Jozefa Hasku, Juraja 

Čillíka, občanov Ing. Márie Hofericovej, Ing. Daniely Hofericovej, Márie Hudecovej 

a starostky v súvislosti s výstavbou objektu OFK a rekonštrukciou cesty Na Priedevsie. 

 

OZ Obce Ovčiarsko zobralo na vedomie diskusné príspevky občanov a riešenia starostky 

obce. 

 

10. Záver 
            Starostka obce poďakovala všetkým za účasť, zvlášť občanom a ukončila zasadnutie OZ  

            s tým, že na otázky  poslancov  v materiáli, ktorý rozoslali poslanci po obci bude odpovedať  

            aj ona písomne občanom. 

            Zasadnutie OZ bolo ukončené o 22.30 h. 
 
V Ovčiarsku dňa 30.06.2015 

Zapísala: Mária Isteníková       ................................................. 

             Darina Ninisová                                                                                 

                                                                                         starostka obce 

 

 

 

Overovatelia:   Monika Habaňová                   ...................................... 

                        

                        Juraj Čillík                               ......................................     

 


